
 
 

Referat fra bestyrelsesmøde d. 2/3 2022 
 

Mødedeltagere: Gitte Holm, Eva Egtved, Nadja Strojeck, Maria Feldberg, 

Pernille Gerstrøm, Maria Tønder (referent) 

  

1. Mulighed for fremlæggelse/behandling af pkt. fra Hallen eller 

underviserne  

• Intet nyt 

 

2. Godkendelse af referat 

• Er godkendt  

 

3. Meddelelser fra formanden 

• Fonde-jakker – afslag fra Sydbank, søger videre 

• Reklameskilte (Federau, Meyenburg) – Federau forlænger 

skilteaftalen og kommer og ser på klubbens porte i hallen fra den lille 

hal til den store og giver et tilbud. Meyenburg spørger vi om 

sponsorpræmier til årets stævner. 

• Baner: udendørs dressurbane er drøftet og det foretrækkes at vi 

bruger fiberbund på den. Dette vil vi arbejde videre med.  

• Planlægge møde med Hallen – der udarbejdes dagsorden til mødet. 

Dato foreslået 23.03.  

 

4. Rapport fra kassereren 

• Regnskab – regnskab er sendt til revisor. Der arbejdes på klargøring til 

generalforsamlingen.  

 

5. Rapport fra udvalgene 

• Der er D stævne i den kommende weekend, som der arbejdes på. 

• Turudvalg har meddelt fælles tur i marts 



• Generalforsamling – der er booket lokaler, sendt reminder på 

tilmelding ud på Facebook, bestilt kage og drikke, og dirigent er 

bestilt. Formandens beretning er under udarbejdelse.  

 

6. Evt. 

• Eva og Christine var til medlemsmøde ved Fritidsrådet. Det var 

inspirerende og et positivt møde.  


